

# 曾兄弟国际旅游有限公司 Chan's World Leisurelink Travel Sdn Bhd

Registration No:198701000614(159279-X) 地址 A: Unit 40-2, Jalan Metro Pudu, Fraser Business Park Off Jalan Yew, 55100 Kuala Lumpur. Malaysia

电话 T: 603-2779 2818 WA: 6017-288 5288

网址 W: www.ChansWorld.com.my 电邮 E: tours@chansworld.com.my

# 6天4晚 北海道悠闲游 (LJP6HL)

# 行程特色

## 10 份包含餐

- 4 份早餐
- 3 份午餐
- 3 份晚餐

### 特色飨宴

- 三大螃蟹自助餐
- 日式涮涮锅
- 日式定食

### 登别

• 登别地狱谷

## 洞爷

- 洞爷湖
- 昭和新山(远眺)
- 熊牧场

### 小樽

- 小樽运河
- 小樽音乐盒博物馆

### 札幌

- 大通公园
- 狸小路商圈
- 北海道神宫
- 白色恋人公园
- 三井奥特莱斯购物城札幌北 广岛

### 旭川

- 旭川造酒厂
- 旭山动物园
- 旭川拉面村

# 第一天 吉隆坡 - 千岁

集合于吉隆坡国际机场,搭乘客机前往新千岁机场。

## 第二天 千岁 - 登别 - 洞爷 (机上用餐/午餐/晚餐)

抵达后新千岁机场后,开始了北海道之旅。首先,我们将前往**登别地狱谷**,北海道著名的自然景观,因其独特的火山地形和地热现象而得名。接着前往**洞爷湖**,以其全年不冻的特性而闻名,湖面宽阔平静,碧绿清澈,宛如一颗镶嵌在群山环绕中的巨型绿宝石。随后远眺**昭和新山**,远远望去,山体颜色斑斓,显示出其独特的地质构造。之后前往**熊牧场**,这里饲养了 100 多只北海道棕熊,您可以自费购买饲料或苹果喂食棕熊。

宿: 洞爷湖万世阁酒店或同级

# 第三天 洞爷 - 小樽 - 札幌 (早餐/-/晚餐)

早餐后,我们将踏上小樽之行,我们首先来到了**小樽运河**。小樽运河是港口城镇小樽的一道风景线,在这里,您将能再运河的两岸看到无数迷人的百年石仓库。为了让您能感受到梦幻般的旅程,接下来我们将前往著名的**小樽音乐盒博物馆**,欣赏手工音乐盒及聆听美妙的乐曲。随后前往札幌**大通公园**,札幌市中心的标志性公园,宏伟的札幌电视塔也坐落在此。接着前往知名的**狸小路商圈**尽情购物。

宿: 札幌坤特萨酒店或同级

# 第四天 札幌 - 旭川 (早餐/午餐/晚餐)

今早我们将前往北海道最具代表性,规模最大的**北海道神宫**。这座宏伟壮观的神社,融合了日本传统建筑的精华,木质廊柱的精美雕刻令人叹为观止。接着前往著名的**白色恋人公园**,一个充满异国风情的欧风建筑、庭院的主题公园。随后前往**旭川造酒厂**,在这里您可以了解日本最好的清酒之一的生产工艺。

宿: 新月酒店或同级

# 第五天 旭川 - 札幌 - 千岁 (早餐/午餐/-)

早餐后,我们将前往**旭山动物园**。在这里,您将有机会看到散步中的企鹅。除此之外,这里也能看到其他极地生物如北极熊等。接着,我们继续前往**旭川拉面村**,这里集结了北海道多家热门的拉面店。最后,我们将前往**三井奥特莱斯购物城札幌北广岛**,这里拥有众多国内外品外,您可以在这里尽情购物。

宿: 机场航站楼酒店或同级

# 第六天 千岁 - 吉隆坡 (早餐/机上用餐)

若时间允许, 你可自由活动至集合时间, 然后送往机场搭乘客机返回吉降坡。

### 备注:

行程若更改,需受公司的条款与细则所约束。顾客尤其需注意以下事项:在公司无法控制的情况下,行程可能更改。指定城市的住宿需视客房供应情况而定。行程顺序可能更改。不同团体可能合并成一团。若有更改不被接受,需遵守条款与细则中的退款规定。\*\*若中英文行程版本出现不符之处,将以中文版本为依据。\*\*



# 曾兄弟国际旅游有限公司

Chan's World Leisurelink Travel Sdn Bhd

Registration No:198701000614(159279-X) 地址 A: Unit 40-2, Jalan Metro Pudu, Fraser Business Park Off Jalan Yew, 55100 Kuala Lumpur. Malaysia 电话 T: 603-2779 2818 WA: 6017-288 5288

网址 W: www.ChansWorld.com.my 电邮 E: tours@chansworld.com.my

# 6D4N Hokkaido at Leisure (LJP6HL)

# **Highlights**

### 10 Included Meals

- 4 Breakfasts
- 3 Lunches
- 3 Dinners

## **Specialty Meal**

- Three Type of Crab Buffet
- Japanese Shabu-Shabu
- Japanese Cuisine

#### **Noboribetsu**

Jigokudani

### Toya

- Lake Toya
- Shōwa-shinzan (Outlook)
- Bear Ranch

### Otaru

- Otaru Canal
- Otaru Music Box Museum

### **Sapporo**

- Odori Park
- Tanukikoji Shopping Street
- Hokkaido Shrine
- Shiroi Koibito Park
- Mitsui Outlet Park Sapporo Kitahiroshima

# Asahikawa

- Sake Brewing Museum
- Asahiyama Zoo
- Asahikawa Ramen Village

# **DAY 1 KUALA LUMPUR - CHITOSE**

Assemble at Kuala Lumpur International Airport for your flight to **New Chitose Airport**.

DAY 2 CHITOSE - NOBORIBETSU - TOYA (MOB/Lunch/Dinner)
Upon arrival at New Chitose Airport, begin your Hokkaido tour. First, we will head to the famous Noboribetsu Jigokudani, known for its unique volcanic terrain and geothermal phenomena. Next, proceed to Lake Toya, renowned for being ice-free all year round. The vast and calm lake surface is a vivid emerald green, like a giant gem embedded amidst the surrounding mountains. After that, view the Showa-Shinzan (Outlook), its multi-coloured slopes displaying its unique geological structure. Then, visit the Bear Ranch, home to over 100 Hokkaido brown bears. You can opt to purchase food or apples to feed the bears at your own expense.

Hotel: Toyako Manseikaku Hotel Lakeside Terrace or similar

DAY 3 TOYA - OTARU - SAPPORO

(Breakfast/-/Dinner)

After breakfast, we will embark on our journey to Otaru. Our first stop is the **Otaru Canal**, where you can see numerous charming century-old stone warehouses lining the canal banks. To experience a dream-like journey, we will then visit the famous **Otaru Music Box Museum** and admire handcrafted music boxes while listening to melodious tunes. Next, we will head to **Odori Park** in central Sapporo, where the iconic Sapporo TV Tower is located. Lastly, indulge in shopping at the renowned **Tanukikoji Shopping Street**.

Hotel: Quintessa Hotel Sapporo or similar

### DAY 4 SAPPORO - ASAHIKAWA (Breakfast/Lunch/Dinner)

This morning, we will visit the most representative and largest **Hokkaido Shrine**. This magnificent shrine incorporates the essence of traditional Japanese architecture, with exquisitely carved wooden pillars that leave visitors in awe. Next, we will proceed to the famous **Shiroi Koibito Park**, a European-style themed park with buildings and gardens. Afterwards, we will visit to **Sake Brewing Museum**, where you can learn about the production process of one of Japan's finest Sake.

Hotel: Hotel Crescent Asahikawa or similar

DAY 5 ASAHIKAWA - SAPPORO - CHITOSE (Breakfast/Lunch/-) After breakfast, we will head to the Asahiyama Zoo, where you will have the opportunity to see penguins on the move. Additionally, you can observe other polar animals such as polar bears. Next, we will continue to Asahikawa Ramen Village, a hub for popular ramen shops in Hokkaido. Finally, we will visit the Mitsui Outlet Park Sapporo Kitahiroshima,

where you can indulge in shopping from a wide range of domestic and international brands.

Hotel: Air Terminal Hotel or similar

# **DAY 6 CHITOSE - KUALA LUMPUR**

(Breakfast/MOB)

This morning free at leisure and after which transfer to the airport for your flight home.

#### Remarks

Revisions, if any, in itinerary are subject to the Company's Terms and Conditions. In particular, the Customer is requested to note the following: Itinerary may be subject to change due to circumstances beyond the Company's control. Accommodation in designated cities is subject to room availability. Sequence of itinerary may be subject to change. Different tour groups may be merged. Proposed changes, if any, that are not accepted will be subject to the refund provisions set out in the Terms and Conditions. If there is any discrepancy between the Chinese and English itinerary versions, the Chinese version will prevail.